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Rada Miejska w Szepietowie 

 

Protokół nr L/23 

L Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 22 grudnia 2023 

 

Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:19 tego 

samego dnia. 

 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Skarbnik Gminy Pani Jolanta Marciniak, 

- przewodniczący Rad Sołeckich z terenu gminy (lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu), 

- kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Szepietowo i zaproszeni goście (lista 

obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

3. Wręczenie stypendiów w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Dzieci  

i Młodzieży pobierających naukę w szkołach na terenie gminy Szepietowo za rok szkolny 

2022/2023. 

4. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

5. Informacja o pracy Komisji w okresie między Sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych 

7. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między Sesjami. 

8. Informacja Burmistrza Szepietowa o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 

1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach wskazanych w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 

r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U. z 2023 r. poz. 977 z późn. zm.) w 

okresie od listopada 2022 r. do października 2023 r. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Szepietowo na lata 2024 – 2028; 
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2) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami 

pozarządowymi; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej 

do obliczania wysokości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci niepełnosprawnych; 

4) w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na rok 2024; 

5) w sprawie planu pracy Komisji Rady Miejskiej na rok 2024; 

6) w sprawie wyboru ławników; 

a) przedstawienie opinii zespołu opiniującego ds. wyboru ławników, 

b) ustalenie sposobu głosowania tajnego w wyborach ławników, 

c) wybór komisji skrutacyjnej, 

d) przeprowadzenie wyborów na ławników, 

e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

7) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

8) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na rok 2023; 

9) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2023-2030; 

10) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2024-

2030: 

a) odczytanie projektu uchwały, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2024-2030, 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2024-2030, 

11) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szepietowo na rok 2024: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej, 

c) odczytanie opinii Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Szepietowo na 2024 rok oraz o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy, 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

12) w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, rodzajów i 

wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe; 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Przebieg obrad 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 14 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przypominał, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym, a uczestnictwo w sesji Rady Miejskiej jest jednoznaczne  

z wyrażeniem zgody na przetwarzanie i upublicznianie danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1  

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie  

o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO. 

 

Ad.2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza Szepietowa  

o uwzględnienie w porządku obrad Sesji następujących projektów uchwał: 

- zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej do 

obliczania wysokości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci niepełnosprawnych; 

- w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że projekty uchwał były omówione i pozytywnie 

zaopiniowane przez Komisje Rady Miejskiej w Szepietowie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący przeprowadził głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Uwzględnienia w porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej do obliczania wysokości zwrotu 

rodzicom kosztów dowożenia dzieci niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uwzględnienia w porządku obrad projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3. Wręczenie stypendiów w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży pobierających naukę w szkołach na terenie gminy 

Szepietowo za rok szkolny 2022/2023. 

Dokonano uroczystego wręczenia stypendiów uczniom ze szkół z terenu gminy Szepietowo. 

Nagrodzono następujących uczniów: 

- ze Szkoły Podstawowej w Wojnach-Krupach: Gabriela Karolak (absolwentka szkoły); 

- ze Szkoły Podstawowej im. POW w Dąbrówce Kościelnej: Róża Wojno, Oliwia Faszczewska 

(absolwentka szkoły),  

- ze Szkoły Podstawowej im. Kard. S. Wyszyńskiego w Szepietowie: Kewin Gromadka 

(absolwent szkoły),  Amelia Jankowska (absolwentka szkoły), Patryk Czartoszewski (absolwent 

szkoły), Martyna Krajewska (absolwentka szkoły), Miłosz Szczupełek (absolwent szkoły), Kinga 

Kordulska.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

Przerwa trwała do godziny 9:45. 

 

Ad.4.  Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o protokole z poprzedniej Sesji. 

(Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad.5. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Marian Kruszewski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

 

Ad.7.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 
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(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Następnie Burmistrz poinformował o zakończeniu realizacji inwestycji: 

- remont i przebudowa hydroforni w Szepietowo-Podleśne, 

- droga w miejscowości Dąbrowa-Wilki, 

- droga w miejscowości Dąbrowa-Dołęgi. 

W trakcie realizacji są: 

- dokumentacja na modernizację boiska sportowego przy szkole w Szepietowie, 

- dokumentacja na przebudowę oczyszczalnie ścieków w Szepietowie, 

Na obie inwestycje Gmina otrzymała dofinansowanie z Rządowego Programu Polski Ład, na 

jedno prawie 2 mln, na drugie 8 mln – liczymy, że w przyszłym roku obie inwestycje zostaną 

zrealizowane. 

Pan Burmistrz poinformował, że zakończone zostały prace w Izbie Tradycji w Wojnach 

związane z utworzeniem strzelnicy wirtualnej – w styczniu planowane jest uruchomienie 

strzelnicy.  

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że Gmina otrzymała samochód asenizacyjny w ramach 

nieodpłatnego przekazania mienie wojskowego z Ministerstwa Obrony Narodowej. Pan 

Burmistrz zwrócił uwagę na wypowiedzi pojawiające się na Facebooku (nie podoba się 

komentującym, że Gmina otrzymała Jelcza) i dodał, że świadczy to chyba u tych komentujących 

o  tym, że nie widzieli samochodu i nieprzychylne komentarze są trochę niesmaczne, tym 

bardziej, że samochód został przekazane całkowicie nieodpłatnie. Pracownicy z ZWKiO ocenili, 

że samochód jest w dobrym stanie, silnik i skrzynia biegów są sprawne. Nie jest to samochód 

fabrycznie nowy i wymaga drobnych napraw, ale wszystko działa – biorące pod uwagę, że jest 

to nieodpłatne przekazanie tj. Gmina nie poniosła żadnych kosztów z tym związanych poza 

drobnymi remontami - nieprzychylne komentarze są niezrozumiane – samochód na pewno się 

przyda. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z pracy Burmistrz w okresie między 

sesjami zostało przyjęte. 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji 

i zapytań. 

 

Ad. 8. Informacja Burmistrza Szepietowa o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 

36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach wskazanych w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 
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marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U. z 2023 r. poz. 977  

z późn. zm.) w okresie od listopada 2022 r. do października 2023 r. 

Burmistrz Szepietowa przedstawił Informację o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 

36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach wskazanych w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U. z 2023 r. poz. 977  

z późn. zm.) w okresie od listopada 2022 r. do października 2023 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Burmistrza Szepietowa o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 

36 ust. 1-3 i ust. 5 i wydanych decyzjach wskazanych w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U. z 2023 r. poz. 977 z późn. zm.) 

w okresie od listopada 2022 r. do października 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Informacja została przyjęta. 

(Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że tematy będące przedmiotem projektów 

uchwał złożonych do podjęcia na Sesji zostały przeanalizowane przez Komisje Rady Miejskiej 

w Szepietowie, które pozytywnie zaopiniowały materiały. 

 

1) w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Szepietowo na lata 2024 – 2028. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Grażyna Zarzecka Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Szepietowie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej  

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Szepietowo na lata 2024 – 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/367/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 9) 

 

2) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami 

pozarządowymi. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Michał Gąsowski Zastępca Burmistrza. 
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Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo z 

organizacjami pozarządowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/368/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 10) 

 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej 

do obliczania wysokości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci niepełnosprawnych. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Michał Gąsowski Zastępca Burmistrza. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu stosowanej do obliczania wysokości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci 

niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 10. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/369/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 11) 

 

4) w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że temat był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/370/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 12) 

 

5) w sprawie planu pracy Komisji Rady Miejskiej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że temat był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Miejskie i zapytał czy są pytania. 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rady Miejskiej na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/371/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 13) 

 

6) w sprawie wyboru ławników. 

a) przedstawienie opinii zespołu opiniującego ds. wyboru ławników. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski – przewodniczący zespołu 

opiniodawczego ds. wyboru ławników przedstawił opinia zespołu. 

(Opinia zespołu opiniującego ds. wyboru ławników stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

Radni nie wnieśli uwag. 

b) ustalenie sposobu głosowania tajnego w wyborach ławników. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szepietowie przedstawił Regulamin głosowania tajnego w 

wyborach ławników. 

(Regulamin głosowania tajnego w wyborach ławników stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Regulamin głosowania tajnego w wyborach ławników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Regulamin został przyjęty. 

 

c) wybór komisji skrutacyjnej. 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono: 

- Radne Grzegorza Powojskiego – zgłoszenia dokonał Radny Henryk Stypułkowski, 

- Radnego Sławomira Kućmierowskiego – zgłoszenia dokonała Radna Katarzyna Sienicka, 

- Radnego Łukasza Wojno – zgłoszenia dokonała Radna Katarzyna Sienicka. 

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowana związane z ustaleniem składu 

Komisji skrutacyjnej oraz wyborem Komisji skrutacyjnej. 

Głosowano w sprawie: 

Wybór na członka Komisji Skrutacyjnej radnego Grzegorza Powojskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że radny został wybrany do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wybór na członka Komisji Skrutacyjnej radnego Sławomira Kućmierowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radny został wybrany do Komisji Skrutacyjnej. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Wybór na członka Komisji Skrutacyjnej radnego Łukasza Wojno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radny został wybrany do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wybór Komisji Skrutacyjnej w składzie: Grzegorz Powojski, Sławomir Kućmierowski, Łukasz 

Wojno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radny został wybrany do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Henryk Stypułkowski poinformował, że wystąpił błąd 

techniczny – przy głosowaniu w sprawie wyboru Komisji   jego głos jest ZA. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji 

Skrutacyjnej oraz przygotowania kart do głosowania tajnego. 

Przerwa trwała od godziny 10:31 do 10:45. 

d) przeprowadzenie wyborów na ławników. 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

Grzegorz Powojski wyczytał nazwiska radnych, którzy otrzymywali kartę do głosowania 

ostemplowaną pieczęcią Rady Miejskiej, oddawali głos w miejscy zapewniającym tajność 

głosowania, a następnie wrzucali kartę do urny. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Powojski stwierdził, że wszyscy obecni radni 

oddali głos oraz zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej z prośbą o ogłoszenie przerwy 

w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

Przerwa trwała od godziny 10:51 do 10:55. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Powojski odczytał protokół z 

przeprowadzonego głosowania i poinformował, że na ławnika jednogłośnie wybrano Panią 

Iwonę Marzenę Koc. 
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(Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 16) 

e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/372/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 17) 

 

7) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/373/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 18) 

 

8) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2023 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. Pani 

Skarbnik poinformowała o wprowadzonej autopoprawce, która dotyczy zwiększenia 

dochodów i wydatków o kwotę 60.000 zł. w planie dochodów i wydatków dla wyodrębnionych 

rachunków dochodów oświatowych jednostek budżetowych tj. dla Szkoły Podstawowej  

w  Szepietowie w rozdziale 80148 – stołówka żywienie. Zmianie ulega załącznik nr 8 (plan 

dochodów i wydatków dla wyodrębnionych rachunków dochodów oświatowych jednostek 

budżetowych). 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2023 rok, wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/374/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 19) 
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9) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2023-

2030. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na 

lata 2023-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/375/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 20) 

 

10) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2024-

2030: 

a) odczytanie projektu uchwały. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2024-2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szepietowie Pan Grzegorz Żochowski przedstawił opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2024-2030. 

(opinia RIO w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2024-2030 – załącznik 21 do protokołu) 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2024-2030. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 

2024-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/376/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 22) 
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11) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szepietowo na rok 2024: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

 

b) odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej 

Opinię przedstawili: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Henryk Stypułkowski, 

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mariusz Stypułkowski, 

- Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Grzegorz Wojciech Powojski. 

(opinie Komisji stanowią załącznik nr 23 do protokołu) 

 

 

c) odczytanie opinii Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pan Jan 

Ołdakowski.  

(opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 24 do protokołu) 

 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Szepietowo na 2024 rok oraz o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu 

Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Szepietowo na 2024 rok oraz o możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu budżetu Gminy. 

(Opinia RIO o projekcie uchwały budżetowej Gminy Szepietowo na 2024 rok oraz o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy – załącznik nr 24 do protokołu) 

 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej. 

Głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kruszewski powiedział, że budżet Gminy na rok 

2024 jest bardzo napięty. Wszystkie jednostki budżetowe Gminy: szkoły, dom kultury, sport, 

opieka społeczna na pewno nie są szczęśliwe, ponieważ mają mniej jak potrzebują. Na dzień 

dzisiejszy budżet musi zostać zatwierdzony taki jaki jest, ale przyszłościowe musimy liczyć się 

z tym, że w ciągu roku kalendarzowego będzie trzeba wspomagać jednostki, bo na pewno 

pieniędzy im nie wystarczy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Witold Moczydłowski zapytał o wniosek Komisji 

Społecznej. W tej chwili będzie głosowanie nad całym budżetem, czy wnioski Komisji zostały 

uwzględnione? 
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Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jeden wniosek Komisji został ujęty, czyli zwiększono  

o 10.000 zł na stypendia i nagrody, natomiast 15.000 zł na kulturę fizyczna, na kluby sportowe 

nie zwiększono. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. 

  

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szepietowo na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/377/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 25) 

 

Burmistrz Szepietowa podziękował Radzie za przyjęcie budżetu. Pan Burmistrz powiedział, że 

tak jak zauważył Pan Kruszewski na pewno każdy chciałby więcej, ale jest tak jak jest  i musimy 

obracać się w tym co mamy. Pan Burmistrz powiedział, że jest bardzo wiele niewiadomych na 

nowy rok: są zapowiedzi podwyżek dla różnych grup, czy zostaną one zrekompensowane to 

się dowiemy. Większość zaplanowanych inwestycji opiera się na środkach obiecanych z 

Polskiego Łady, pieniędzy nie mamy na koncie, mamy obietnice, że je otrzymamy – mamy 

nadzieję, że kolejny Rząd będzie tą obietnicę kontynuował. 8 mln na remont oczyszczalnie nie 

mamy – zrobimy inwestycję, poda warunkiem, że otrzymamy dofinansowanie. Pan Burmistrz 

podziękował Radnym za przyjęcie budżetu oraz Pani Skarbnik za wkład pracy, który poświęciła 

na budżet i Wieloletnią Prognozę. Pan Burmistrz dodał, że chciałby również pogratulować Pani 

Skarbnik, ponieważ opinię RIO zarówno dotyczące WPF jak i budżetu są bez uwag i bez 

zastrzeżeń – rzadko tak piszą.  

12) w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, rodzajów  

i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Michał Gąsowski Zastępca Burmistrza.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr L/378/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 26) 
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Ad. 10. Wolne wnioski. 

Burmistrz Szepietowa poinformował, że w budżecie już zostały zaplanowane pieniądze - 28 

grudnia zostanie podpisana umowa na pilotażowy program pomocy seniorom z terenu naszej 

gminy. Program opiera się na kilku formach pomocy tj. zegarki za pomocą, których będzie 

można wezwać pomoc; pomoc sąsiedzka (osoby pomagające starszym sąsiadom będą miały 

za to gratyfikację – będzie trzeba skończyć krótkie szkolenie). Pan Burmistrz powiedział, że 

szczegóły będzie mógł przekazać na kolejnej Sesji, ponieważ jeszcze nie zna treści umowy. Pan 

Burmistrz powiedział, że chciał o tym powiedzieć, ponieważ jest to dobra informacji i chyba 

tylko kilka gmin z naszego województwa zostały uwzględnione w pilotażu. Wiąże się to z tym, 

że Gmina otrzyma dofinansowanie w wysokości 95 % kosztów – 85 % z UE i 10 % z budżetu 

państwa. Pan Burmistrz dodał, że potrzeby w tym zakresie są i wszyscy o tym wiemy – są osoby 

samotne – pomoc sąsiedzka i tak jest świadczona, a jeśli ktoś przy okazji będzie miał za to 

dodatkowe wynagrodzenie to chyba tylko plus.  

Pan Burmistrz poinformował, że Pan Tomasz Paduch Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

dostał niedawno nagrodę Marszałka Województwa Podlaskiego za całokształt działalności w 

zakresie kultury. Pan Burmistrz pogratulował. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że chciałby pogratulować jeszcze jednej grupie. Wiele 

osób było na koncercie piosenki patriotycznej, który odbył się 12 listopada na placu pod 

Urzędem Miejskim w Szepietowie. Koncert ten był organizowany w ramach inicjatywy 

obywatelskiej  - była grupa inicjatorów w składzie: Pani Anna Gacparska, Pan Arkadiusz 

Jankowski oraz Pani Marlena Stypułkowska – w porozumieniu ze Stowarzyszeniem na Rzecz 

Rozwoju Tradycji i Kultury Regionalnej Podlasie. Inicjatywa wygrała rywalizację z 51 

inicjatywami realizowanymi na terenie województwa. Pan Burmistrz pogratulował. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia oraz Nowego Roku 2024.  

 

 

Ad. 11. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miejskiej pan Grzegorz Żochowski zamknął obrady L Sesji Rady Miejskiej  

w Szepietowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Grzegorz Żochowski  

 

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie obrad Sesji (załącznik nr 1 do protokołu). 

 


